
Beantwoording vragen Presidium

Naar aanleiding van vragen uit het presidium ontvingen we van wethouder Kraijo de volgende 
informatie. (meegegaan in weekbericht 21 januari 2022): 

A. Rioleringsplan 
In de commissie van 27 januari ’22 wordt via een RIB het B  asis  R  iolerings  P  lan   besproken.
Dit plan is een hydraulische toetsing van het rioolstelsel. Kortom hoe functioneert het stelsel en waar 
ontstaan problemen.
Daarnaast zijn er een stresstesten toegevoegd waarin in een model 3 extreme buien worden 
doorgerekend.
In Het BRP komt als overlastlocatie de C. Smitstraat naar voren. In de komende raad wordt hiervoor 
een krediet aangevraagd om dit probleem aan te pakken.
In mei volgt het Gemeentelijk Rioleringsplan (GRP). In dit plan wordt de afgelopen periode 
geëvalueerd, worden doelen opgenomen t.a.v. afvalwater, hemelwater en grondwater en strategie 
voor de komende jaren bepaald. Ook de benodigde personele capaciteit, financiën en rioolheffing 
worden dan inzichtelijk gemaakt. 

B. Herstel van de damwand langs de Jan Smitkade (Waterbus) verschoven naar Q4
De doorschuiving heeft twee redenen.
a) Rijkswaterstaat heeft afgelopen december definitief 'nee' gezegd tegen een herstelvariant waarbij 
een nieuwe damwand aan de rivierzijde wordt geplaatst.
Dit heeft gevolgen voor de kosten, de omgeving en de tijd door de uitwerking van andere varianten. 
Er moeten nu nadere onderzoeken naar bodem en constructie worden verricht.
b) Het ponton van de waterbus zal naar verwachting eind dit jaar groot onderhoud krijgen. Dit wordt 
georganiseerd vanuit de regio. De planning hiervoor is nog niet bekend, maar zal naar verwachting 
pas op z'n vroegst eind dit jaar gebeuren. Het ponton zal dan tijdelijk worden verwijderd. Het heeft 
de voorkeur om de herstelwerkzaamheden aan de kade gelijktijdig dan wel gecombineerd met het 
groot onderhoud aan het waterbusponton uit te voeren.
Omwonenden worden per brief geïnformeerd over de uitgestelde herstelwerkzaamheden. 


